
Grave, Heijen, Malden, 2 april 2024 

 

 

Aan de leden van de gemeenteraad en het college 
Gemeente Gennep 
Ellen Hofmanplein 1 
6591 CP  GENNEP 

 

Betr.: reactie schoolbesturen bij agendapunt 6 B 2 van voorbereidende 
raadsvergadering d.d. 2-4-2024 

 

Geachte raadsleden, 

Vanavond vergadert u, bij agendapunt 6 B 2, over het “raadsvoorstel inzake 
investeringskrediet KEC Ganapja t.b.v. Mikado SO”. 

Graag laten we u als bestuurders van de betrokken onderwijsorganisaties weten, dat 
wij zeer content zijn met het proces en het voorstel voor uitbreiding van het KEC 
Ganapja in verband met de huisvesting van Mikado SO aldaar. 

Na de unanieme besluitvorming hierover in uw raad, zijn de teams van onze scholen 
direct met elkaar in gesprek gegaan over de inhuizing van Mikado SO in het KEC. Dit 
heeft geleid tot een door alle scholen gedragen programma van eisen (PvE). Parallel 
hieraan is een projectgroep en een stuurgroep ingericht, waarbij de projectgroep 
bestaat uit de projectleider en vertegenwoordigers van de scholen, en de stuurgroep 
uit de portefeuillehouder, de projectleider en de drie onderwijsbestuurders. Op grond 
van het PvE vanuit de scholen en op grond van de voorwaarden vanuit uw 
raadsbesluit en geldende verordeningen, is vervolgens de architect van het KEC met 
zijn team ingeschakeld om de mogelijkheden voor uitbreiding van het KEC te 
onderzoeken. Hij heeft deze mogelijkheden gepresenteerd aan de projectgroep 
waarbij een scenario voldeed aan alle voorwaarden. Dit scenario wordt ondersteund 
door alle leden van de projectgroep, en alle betrokken scholen. Vervolgens is dit 
scenario besproken in de stuurgroep en ook hier door alle leden ondersteund. Dit 
scenario is het scenario dat is vervat in het voorliggende raadsvoorstel, en voorziet in 
huisvesting van Mikado SO in het KEC Ganapja bij de start van het schooljaar in 
augustus 2025. 

Daarmee is in krap 4 maanden tijd een door alle betrokken partijen gedragen 
voorstel ontwikkeld voor uitbreiding van het KEC Ganapja voor de huisvesting van 
Mikado SO. Het is vanuit het belang dat alle betrokkenen hechten aan het zo snel 
mogelijk volwaardig huisvesten van deze leerlingen en realiseren van inclusief 
onderwijs, dat dit in een zo kort tijdsbestek gerealiseerd kon worden, en het is mede 



te danken aan de grote inzet en voortvarendheid van alle betrokkenen en aan de 
harmonieuze en constructieve samenwerking.  

Wij spreken de hoop uit dat deze snelheid, die juist ook voor uw raad een belangrijke 
reden was voor uw besluit inzake de uitbreiding van het KEC Ganapja, gehandhaafd 
kan worden. 

Met vriendelijke groet, 

 

Ivo Hartgerink, stichting Invitare 
Michiel Leijser, stichting Lijn83 
Werner Willemsen, stichting Onderwijsgroep Punt Speciaal 


